
ZÁPISNICA – Komisia školstva, mládeže a športu obce Zálesie 

 

TERMÍN: 19. 1. 2023, knižnica KD 

 

PRÍTOMNÍ: 

Miroslav Antol – predseda komisie, poslanec 

Patrik Vaško – člen 

Anita Massayová – člen 

Iveta Pitáková – člen 

Milan Schürger - člen 

Martina Dobrovodská – p. starostka 

Michal Páleník – hosť, poslanec 

Viliam Páleník – hosť, poslanec 

 

OSPRAVEDLNENÝ: 

Maroš Meško - člen 

 

PROGRAM: 

 

1. Školský obvod pre obec Zálesie pre školský rok 2023/24 

2. Materská škola a jej dostavba 

3. Informácie o projekte základnej školy 

4. Športové aktivity v obci v roku 2023 

 

1. Školský obvod pre obec Zálesie pre školský rok 2023/24 

 

P. starostka oboznámila prítomných s aktuálnym stavom problému 

ohľadom školského obvodu. Do ročníka 2021/22 (vrátane) ho malo 

Zálesie spoločný s Ivankou pri Dunaji. Pre ročník 2022/23 nám 

bol Regionálnym úradom školskej správy (RÚŠS) pridelený do 

dočasnej ZŠ Na Pántoch v Rači. Tam napokon chodí len 1 dieťa 

z Ukrajiny, ktoré sa však už medzičasom podľa informácií p. 

starostky odsťahovalo zo Zálesia. Ostatné deti boli umiestnené 

do škôl v okolitých obciach, predovšetkým v Ivanke pri Dunaji, 

kde sa napokon napriek neexistujúcemu spoločnému školskému 

obvodu dostalo najviac z našich detí. 

Problém však pretrváva, nakoľko pridelenie školského obvodu 

bolo len dočasné. RÚŠS koncom septembra listom odpovedal na 

žiadosť bývalého p. starostu o pridelenie školského obvodu pre 



ročník 2023/24. RÚŠS v liste vyzval bývalého p. starostu 

o písomné doloženie aktivít vykonaných obcou Zálesie na 

vyriešenie problému, najmä ohľadom rokovaní s okolitými obcami 

či snahou stať sa zriaďovateľom ZŠ Na Pántoch. 

V tomto stave sa začala problémom zaoberať p. starostka. 

Koncom decembra (20. 12.) rozoslala ôsmim okolitým obciam 

a dvom mestským častiam Bratislavy list so žiadosťou 

o zriadenie spoločného školského obvodu, ako aj so žiadosťou 

o informáciu, koľko detí (budúcich prvákov) zo Zálesia by 

dokázali v septembri umiestniť do svojich zariadení. K dátumu 

zasadania komisie (19. 1.) prišli tri odpovede so zamietavým 

stanoviskom o spoločný školský obvod. Nakoľko uplynulo 30 dní 

od zaslania listov, bude p. starostka opätovne vyzývať obce 

a mestské časti a žiadať ich o odpoveď. 

Vo štvrtok 19. 1. absolvovala p. starostka spoločne 

s predsedom komisie školstva stretnutie s riaditeľom dočasne 

ZŠ Na Pántoch v Rači p. Tóthom. Predstavil im vynovené 

priestory, oboznámil ich s chodom aj financovaním školy, 

ponúkol informácie o možnosti stať sa zriaďovateľom školy. 

Problém pre Zálesie by však bola v takom prípade (obsadená 

jedna, nanajvýš dve triedy, z celkovo piatich dostupných) 

finančná udržateľnosť. V neposlednom rade by bolo nevyhnutné 

zistiť ochotu rodičov budúcich prvákov dať svoje deti do ZŠ Na 

Pántoch. 

V súvislosti s riešením problému so školským obvodom čakajú na 

p. starostku a predsedu komisie stretnutia so zástupcami RÚŠS, 

ako aj zástupkyňou samosprávy v Ivanke pri Dunaji. P. Pitáková 

v tejto súvislosti informovala, že v ZŠ v Ivanke pri Dunaji sa 

bude robiť nadstavba jednej z budov, kde by malo pribudnúť 

šesť menších tried. 

P. poslanec V. Páleník navrhol preveriť cez BSK možnosť využiť 

vynovené priestory Strednej odbornej školy pôdohospodárskej 

a veterinárnej so sídlom v Ivanke pri Dunaji (školské 

stredisko Zálesie – chov koní), nachádzajúce sa bezprostredne 

pred vstupom do Zálesia zo smerom IpD. 

P. starostka spomenula aj variant dočasnej kontajnerovej školy 

na území MŠ v Zálesí, o ktorom diskutovala už aj stavebná 

komisia. Táto možnosť je v štádiu preverovania. 

O posune v problematike a všetkých dostupných informáciách 

bude p. starostka v spolupráci s predsedom komisie informovať 

na rodičovskom združení v MŠ Zálesie, ktoré sa uskutoční 

v utorok 31. januára. 

 

 2. Informácie o základnej škole 

 

Keďže v Zálesí dlho absentuje ZŠ, obec pracuje na vyriešení 

tohto problému. V súčasnosti sa rieši kúpa pozemku, ako aj 



vyriešenie dopravnej infraštruktúry, keďže v danej lokalite 

nie sú vybudované cesty. P. starostka informovala, že sa 

uskutočňujú stretnutia so zástupcami majiteľov pozemkov 

v danej lokalite, na ktorých sa preberá ich participácia pri 

realizácii dopravného riešenia. 

Členovia komisie sa zhodli, že po vyriešení problému zo 

stavebného (dopravného) hľadiska a po kúpe pozemku bude 

potrebné už do chystaného projektu ZŠ zapracovať všetky 

detaily z pohľadu výchovno-vzdelávacieho procesu. 

 

3. Materská škola a jej dostavba 

 

P. starostka informovala o chystanej prístavbe tzv. 3. budovy 

MŠ. Projekt je vo fáze kontroly Verejného obstarávanie na 

príslušnej sekcii BSK. 

Stavať by sa podľa odhadov a predpokladov malo už vo februári 

2023, aj, respektíve predovšetkým preto, že práce sú 

nadimenzované na 11 mesiacov a stavba musí byť ukončená do 

decembra 2023. 

P. starostka pochválila tím pedagogických aj nepedagogických 

pracovníkov MŠ, ktorý má pripravený plán fungovania MŠ počas 

výstavby. O detailoch bude p. starostka v spolupráci s p. 

učiteľkami informovať rodičov na rodičovskom združení v utorok 

31. januára. 

Počas výstavby bude pravdepodobne najväčší problém 

s fungovaním kuchyne. V tejto súvislosti existuje možnosť 

dovážania stravy do MŠ v priebehu niekoľkých mesiacov. 

Počas leta, keď sa budú realizovať najmä práce v súvislosti 

s prepojením všetkých budov do jedného uceleného komplexu, 

bude MŠ pravdepodobne celé dva mesiace zatvorená. P. poslanec 

V. Páleník navrhol pre tri júlové týždne, keď býva MŠ 

otvorená, preveriť možnosť využiť priestory MŠ v Ivanke p. 

Dunaji, ktorá v tomto čase zrejme nebude využívať plné 

kapacity. 

 

 4. Športové aktivity v obci v roku 2023 

 

Rovnako ako v prípade kultúrnych podujatí, aj v prípade 

športových prebehla diskusia o ich napojení na významnú 

udalosť – 100. výročie obce.  

Členovia komisie v tejto súvislosti zatiaľ neformálne 

diskutovali o futbalovom turnaji na ihrisku ŠK Atletiko 

Zálesie (pravdepodobne počas prvého júnového víkendu, na ktorý 

pripadajú hody). P. Vaško zdôraznil, že vzhľadom na termíny 

zápasov jednotlivých tímov ŠK Atletiko Zálesie je potrebné čo 



najskôr upresniť termín. Potom sa bude dolaďovať aj ďalší 

program. 

P. poslanec V. Páleník upriamil pozornosť aj na cyklistický 

Gešajov Cup, ktorý sa bude konať tretí júnový víkend. 

 

 

V Zálesí, dňa 19. 1. 2023               Zápis: Miroslav Antol 


